
Styrelseprotokoll Byalaget Sofia 200910

Lokal: Garaget
Tid: kl.1830-2000
Närvarande:

1. Mötet öppnas: Ja
2. Val av mötesordförande: Jonas
3. Val av sekreterare: Viktor Wennberg
4. Val av justerare: Fabian, Julia
5. Förra mötets protokoll: Genomgång
6. Mötets dagordning: Godkänns
7. Nästa möte: 22/10 klockan 18:30 Garaget
8. Genomgång av ekonomi: Kassör: sparkontot 12220:97, detta avslutas

härmed och summan överförs till föreningens pluskonto. ny summa 12420:97.
Vidare diskussion kring avslutande av alla Nordea-tjänster till följd av höga
kostnader.

9. Hemsida: Inget nytt
10.Facebook: Skräpplockarevent (städdag 6/10 10:00). Vi fattar beslut om inköp

av plasthandskar, soppåsar, korv och godispåsar till barn.
11. Kalendarium: 6/10 städdag på lekan och i området, 1/12 ljuständning. Vid

stormöte på daggmasken kommer byalaget via Sarah att lyfta frågan om
eluttag och att byalaget står för kostnaden.

12.Stora lekan: Odlingarna har tagit sig under sommaren, det har varit mycket
sopor under sommaren. Vi skriver ett mail till Malmö Stad om en till
papperskorg, papperskorgen överfull. Överlag mycket skräp i området. Många
av styrelsens medlemmar har felanmält.

13.En Grön Lekande Stadsdel/Trafikvisionen: Julia har delat en artikel i
Sydsvenskan om hur Malmö är Sveriges sämsta stad gällande grönska.
Vikten av träd. Det verkar finnas planer för att exploatera parkeringen. Bjuda
in Anders Schönström till nästa styrelsemöte - Jonas gör det.

14.Fastighetsägare Sofielund: Sara F har varit på styrelsemöte för
Fastighetsägare Sofielund. 16 oktober nästa möte, då kommer BID Möllan
och BID Sofielund slås ihop. Flamman har valt att lämna sin lokal tidigare än
det gratis kontraktet gällde. BID har lite ansträngd ekonomisk situation.
Förslag att byalagen gör malmöinitiativ att rädda Naturmolnet, vi går vidare
med ett Malmöinitiativ tillsammans med Södra byalaget, Fabian skriver ett
utkast. Malmö stad köper tomten av Castellum. Avslutande föreläsning om
vikten av träd. Städdag Möllan 25/9.

15.Övrigt: Diskussion kring offentlig toalett vid Söderhavet och/eller Jesusparken.

Mötet avslutas.


